

PROJECT TITLE: FRANCOPHONE RECRUITMENT

OBJECTIVE	ACTIVITY	COMPLETED		COMMENTS
		MARCH 1979	JULY 1979	
To ensure equitable representation of both language communities within the FS group.	1. During recruitment sessions, the Department ensures that information intended to attract the most promising candidates continues to be distributed within both linguistic communities.	current	practice	
	2. Publicity in French is designed specially for students in French-language universities.	current	practice	
	3. Employees of the Department who make up the recruitment team that visits the universities use both official languages.	current	practice	

Accomplished

Exceeded

New

100%

TITRE DU PROJET: RECRUTEMENT DE FRANCOPHONES (SUITE)

OBJECTIF	ACTIVITÉ	MARS 1979	JUILLET 1979	REMARQUES
		TERMINÉE À		
Assurer une représentation équitale des deux communautés linguistiques au sein du groupe FS.	1. Lors des sessions de recrutement, le Ministère veille à ce que l'information destinée à attirer les candidats les plus prometteurs continue d'être diffusée au sein des deux communautés linguistiques.	pratique	courante	
	2. La publicité en français est spécialement conçue à l'intention de la clientèle des universités francophones.	pratique	courante	
	3. Les employés du Ministère, membres de l'équipe de recrutement qui se rend dans les universités, utilisent les deux langues officielles.	pratique	courante	

Respecté	Dépassé	Nouveau
100%		